
 

 

Svenska Beagleklubben 

Möte i avelskommittén 2024-06-03 

§ 1 Camilla öppnar mötet 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Camilla valdes som mötets sekreterare  

§ 4 Stig valdes som justerare 

§5 AK välkomnar Stig Bertilsson som ny medlem. Vi gjorde en kort 

presentationsrunda.  

§ 5 Diskussion om RAS, Malin och Camilla deltog på ett webbseminarium med 

SKK om nya RAS. Alla rasklubbar ombads att börja arbetet med att omarbeta 

sitt rasdokument enligt den nya mallen. Detta görs för att tydliggöra det viktiga 

innehållet i RAS för uppfödare. De stora förändringarna var att mer konkret 

synliggöra innehållet med mätbara mål att sträva mot inom en tidsplan. AK 

efterlyser resultat från enkäten som genomfördes under våren 2024 på Beagle 

klubbens hemsida.  Den kommer bli ett bra underlag för att utvärdera mot de 

mål och strategier som nuvarande RAS har. AK kommer påbörja arbetet med 

en revidering av RAS under hösten 2024 där respektive kommitté kommer att 

involveras att hjälpa till med ”sin” del (utställning-exteriör och jaktprov-

bruksegenskaper).  

§ 6 Nordisk avelskonferens (augusti -24), AK kom fram till att Anne-Helen, 

Malin och Camilla kommer representera Sverige i Finland under den Nordiska 

avelskonferensen den 10-11/8.  

§ 7 AK har en presentation av alla medlemmar i nästa nummer av tidning (juni). 

Det kommer också en artikel från avelskonferensen som SKK arrangerade i 

februari. AK kommer också informera om arbetet med RAS. 

§ 9 Inga övriga frågor 

§ 10 Nästa möte planeras efter den nordiska avelskonferensen.  

§ 11 Mötet avslutas     

 



 

 

 


